
  

 

KULTURNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-12-13, § 16 

 

 Tid Torsdagen den 13 december 2012, kl 16.30 – 17.50 
   

 Plats Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   

 Justerat Onsdagen den 19 december 2012 

  

 

 

Madeleine Sjöstedt Ann Mari Engel 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt, ordföranden (FP)  

Ann Mari Engel, vice ordföranden (V)  

Maria Braun (M)  

Arba Kokalari (M)  

Rasmus Jonlund (FP)  

Anna-Greta Leijon (S)  

Salar Rashid (S) §§ 14-24 

Monika Lindh (S)  

Mats Berglund (MP)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

  

Johan Nilsson (M) för Ariane Bucquet Pousette (M) 

Mathias Laitila Kälvemark (FP) för Birgitta Holm (M) 

Adnan Bozkurt (S) för Salar Rashid (S) §§ 1-13 

  

 
Ersättare: 

 Cecilia Önfelt (C)  

Tony Nilsson (S)  

Ewa Carlsson-Hallberg (S)  

Marja Sandin-Wester (MP)  

Mårten Andersson (V) 

 
Tjänstemän: 

 Stadsarkivet: Förvaltningschefen Lennart Ploom 

Kulturförvaltningen: Förvaltningschefen Berit Svedberg, Elisabeth Aldstedt, Ann-

Charlotte Backlund, Mårten Castenfors, Marion Hauge Lindberg, Patrik Liljegren, 

Inga Lundén, Eric Sjöström, Mona Thorin, personalföreträdarna Gunilla Söderlund 

(SACO), Marie Egnell (TCO) och borgarrådssekreteraren Jonas Uebel och biträdande 

borgarrådssekreteraren Anders Gustafsson från roteln.  

 

 



  

 § 16 
Stöd till KulturDirekt 2013 
Dnr 6.1/2552/2012 

 
Beslut 

Kulturnämnden beslutar enligt kulturförvaltningens förslag: 

 

1 Kulturnämnden godkänner kulturförvaltningens förslag om stöd till KulturDirekt 

2013 med 1 mnkr för drift och utveckling som resurscentrum för information 

och marknadsföring för de fria kulturaktörerna. 

 
Handlingar i ärendet 

Kulturförvaltningens tjänsteutlåtande från den 29 november 2012. 

 

Sammanfattning 
KulturDirekt startades 2009, föreningens primära syfte är att underlätta mötet mellan 

Stockholms kulturarrangörer och dess publik/besökare. Ansökan 2013 avser medel för 

fortsatt drift och utveckling av verksamheten som består av ett resurscentrum för det 

fria kulturlivet, informations- och biljettkontor på nätet och vid egen disk i 

Kulturhuset.  

 

Då KulturDirekt ökat sin synlighet och sin service till både medlemmar och icke 

medlemmar samt utgör en viktig infrastruktur som med olika verktyg och tjänster 

tillför värden till det fria kulturlivet i Stockholm, föreslår förvaltningen ett stöd om 1 

mnkr för fortsatt drift och utveckling som resurscentrum för information och 

marknadsföring för de fria kulturaktörerna. 

 

KulturDirekt är ett tydligt exempel på en insats som skapar möjligheter för kulturen 

och konsten att nå ut till fler samt ett konkret exempel på hur det går att samordna 

resurser på ett effektivt sätt. Många enskilda aktörer skulle ha svårt att nå ut på ett 

sådant sätt som de gör genom KulturDirekt om denna satsning inte fanns. Intresset för 

KulturDirekt har ökat från stadens kulturaktörer och föreningen. Sedan 2011 har 

antalet medlemmar ökat med 50 (från 120 till 170) och egenintäkterna med drygt 350 

tkr. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP), Maria Braun m.fl. (M), vice 

ordföranden Ann Mari Engel (V) och Anna-Greta Leijon (S) föreslår (se 

beslutet). 

 

2) Mats Berglund (MP) föreslår att kulturnämnden beslutar enligt följande: 

 

Att godkänna förslaget till ordinarie stöd om 1 mnkr för drift och utveckling, 

Att bevilja det sökta stödet om ytterligare 200 000 kr för uppföljning av tidigare 

genomförd ekonomiutbildning,  

Att därutöver anföra: 

 

Som kulturförvaltningen anför är Kulturdirekt ett tydligt exempel på en insats 

som skapar möjligheter för kulturen och konsten att nå ut till fler samt ett 

konkret exempel på hur det går att samordna resurser på ett effektivt sätt. 

 



  

Miljöpartiet har tidigare framhållit att självfinansieringsmålet för Kulturdirekt 

omprövas. Ekonomiskt stöd till Kulturdirekt har den karaktären att den når 

många aktörer inom det fria kulturlivet som därigenom får hjälp att sänka sina 

egna kostnader för bland annat biljettförsäljning och marknadsföring. Vår 

hållning i frågan kvarstår. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP), Maria 

Braun m.fl. (M), Ann Mari Engel (V) och Anna-Greta Leijon (S). 

 
Reservation 

Mats Berglund (MP) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Lena Mittal 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


